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Giresun’da şehrin çehresini 
değiştirecek kamu yatırımları-
nın ve belediyenin projelerinin 
bulunduğu alanlardaki emlak 
ve diğer gayrimenkul fiyatları-
nın yükselmesinden, sektör de 
nasibini alıyor.

Cazibe merkezi olan alan-
ların başında yapımı tamamla-
nan ve açılışa hazırlanan Eği-

Ak Parti Giresun Milletve-
kili Cemal Öztürk, fındık fiyat-
larını spekülatörlerin düşürdü-
ğünü iddia ederek, “bakın, şu 
anda müstahsilimiz hayatından 
memnundur. 

Evet, fındık fiyatları 24 li-
raya kadar çıktı, sonra spekü-
latörler bunu 20 liralara, 18 

CHP Giresun Milletvekili 
Necati Tığlı, pandemi döne-
minde alan bazlı gelir desteği 
başvurusunu yapamayan çiftçi-
lerin yaşadıkları mağduriyetle-
rini giderilmesini istedi.

Bu konuda yazılı bir açıkla-

15 Temmuz hain darbe girişiminin yıldönümünde 
Demokrasi ve Milli Birlik Günü etkinlikleri, Giresun 
Atatürk meydanında Vali Enver Ünlü, Belediye Başka-
nı Aytekin Şenlikoğlu, il protokolü ve yoğun bir katılı-
mıyla gerçekleştirildi. Burada protokol konuşmaları, 
mehteran bölüğü gösterisi, Film gösterimi, şiir dinleti-
si, Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın konuşmasının izlenme-
sinden sonra Demokrasi Nöbeti tutuldu.

Etkinlik, Saat 12.15’de selaların okunmasının ar-
dından sona erdi. Devamı 2. sayfada

Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, kav-
şak düzenlemesi, peyzaj ve ışıklandırma, şehre yeni 
görseller kazandırma projeleri kapsamındaki çalışma-
larına devam ediyor. Bu projelerden birisi de 15 Tem-
muz FETÖ/PDY hain örgütünün darbe girişiminin 4. 
yılında gerçekleştirildi. Giresun Valiliği önündeki kav-
şağa dev Türk bayrağı motifli bir görsel anıt yerleşti-
rildi ve üzerine Osman Ağa ve Hüseyin Alparslan ta-
rafından Kurtuluş Savaşı sırasında oluşturulan alayla-
ra gönderme yapıldı.

Belediyenin anıtınınaçılışı, demokrasi nöbeti son-
rasında düzenlenen törenle yapıldı. Başkan Şenlikoğ-
lu burada yaptığı konuşmada, anıtın üzerinde “42 ve 
47. GÖNÜLLÜ ALAYLARIN ŞEHRİ BURADA VATAN 
NÖBETİ HİÇ BİTMEZ” yazdığını hatırlatarak “hainle-
re cevap olsun, mesaj olsun” istedik”dedi.

Devamı sayfa 2’de

DEMOKRASİ NÖBETİ TUTTULAR

42. VE 47. ALAYLARI YAD EDEN ANIT
Başkan Şenlikoğlu: “Hainlere bu
anıtla cevap ve mesaj veriyoruz”…

CEMAL ÖZTÜRK: “FINDIK FİYATINI
SPEKÜLATÖRLER İNDİRİYOR”

lira indirdiler ama bütün bun-
ların adı spekülasyondur. 

Hükûmetimiz spekülasyon-
lara meydan vermeyecek” 
dedi.

Öztürk, ay sonunda hükü-
metin bu yıl izleyeceği politi-
kanın açıklanacağını söyledi.

Devamı sayfa 2’de

Ak Parti Giresun Milletvekili Sabri 
Öztürk, TBMM Adalet Komisyonu 
üyeliğine yeniden seçildi. Mecliste ger-
çekleşen seçimde Ak Parti Bartın Mil-
letvekili Yılmaz Tunç, komisyon başka-
nı oldu.

Yılmaz Tunç’a yeni görevinde ba-
şarılar dileyen Sabri Öztürk yaptığı 
açıklamada; ”bizleri yeniden Adalet 
Komisyonuna uygun gören başta Sayın Cumhurbaşkanımız 
olmak üzere gurup başkanımız ve gurup başkan vekillerimize 
teşekkür ederim” ifadelerini kullandı.

Partisinin grup toplantısında konuşan CHP 
Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu, fındık taban 
fiyatının 25 lira olarak açıklanmasını istedi. Kı-
lıçdaroğlu, yaptığı konuşmada “ fındık ülkemiz 
ve Karadeniz açısından stratejik bir ürün. Dün-
yada bir numarayız. Ama yıllar yılı fındık üreti-
cisi tekellerin eline bırakılmıştı. Fiskobirlik’i bi-
tirdiler, TMO’yu görevlendirdiler. TMO geçen 
yıl 14 liradan fındık aldı. Şimdi o fındığı 24 lira-
dan sattı. O zaman bölge halkı itiraz etmeli ve 
taban fiyatı en az 25 lira olmalı “dedi.

KILIÇDAROĞLU, FINDIĞA 25 LİRA İSTEDİ

Karadeniz Fındık ve Mamülleri ihracatçıları Birli-
li (KİB) Türkiye fındık ihracatı verilerini açıkladı. 
Buna göre, 01.09.2019-12.07.2020 tarihleri arasını 
kapsayan sezonun 45. haftasında, Türkiye Fındık 
İhracatı 318.614,4 ton , geliri ise, 2. 139. 409. 704 
dolar oldu.

Bir önceki sezonunun yine aynı dönemi 
264.700,7 ton fındık ihracatı yapılmış, bundan 
1. 650. 977. 148 dolar gelir elde edilmişti.

FINDIK İHRACAT RAKAMLARI İKİYE KATLADI

Öztürk yen�den seç�ld�

Hastane ve stadyumun etrafı prim yaptı

AKSU’DAKİ EMLAK FİYATLARI ‘UÇTU’!

tim ve Araştırma Hastanesi ile 
Çotanak Stadı ve olimpik 
yüzme havuzunun bulundukla-
rı Aksu mahallesi geliyor. Ayrı-
ca Millet Bahçesi, Doğu Park 
projesine yakın olan Gedikka-
ya, Gemilerçekeği’nde de 
emlak fiyatları her geçen gün 
artırıyor. 

Devamı sayfa 4’de

NECATİ TIĞLI:”GELİR DESTEĞİ
BAŞVURUSU YAPAMAYANLAR MAĞDUR”

ma yapan Tığlı, ilgili yönetme-
lik, genelge ve tebliğ kapsa-
mında, Çiftçi Kayıt Sistemine 
dâhil üreticilere, mazot, gübre 
desteği ve çeşitli desteklerden 
yararlandığını, ancak salgın dö-
neminde ilan ve duyuruları 
takip edemeyen çok sayıda üre-
ticinin belirtilen süre içinde 
başvurusunu yapamadığını ha-
tırlattı.

Milletvekili Necati Tığlı, 
TBMM Başkanlığına Tarım ve 
Orman Bakanı Bekir Pakde-
mirli’nin yanıtlaması istemiyle 
bir önerge vererek, bu durum-
daki çiftçilerin sayısını ve mağ-
duriyetin giderilmesi için bir ça-
lışma olup olmadığını sordu.

15 TEMMUZ

ANITI AÇILDI

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) verilerine göre, Gire-
sun’da trafiğe kayıtlı araç sayısı 91 bin 540’a ulaştı. TÜİK ve-
rilerinden edinilen bilgiye göre, 2019 yılı itibari ile trafiğe ka-
yıtlı toplam araç sayısı bir önceki yıla göre 978 adet artarak, 
91 bin 540’a ulaştı. Giresun’daki taşıtların 42 bin 113 adeti-
ni otomobil, 49 bin 427 adetini ise minibüs, kamyonet, mo-
tosiklet ve özel amaçlı taşıtlar oluşturuyor.

Öte yandan Giresun’da 2018 yılında bin kişi başına 92 
araç düşerken, 2019 yılında ise bu sayı 94’e yükseldi.

GİRESUN’DA 91 BİN 540 ARAÇ VAR
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GİRESUN GÜNCEL:
BASIN MESLEK İLKELERİNE UYMAYI İLKE EDİNMİŞTİR.

(Yazarların yazılarının hukuki sorumlulukları kendilerine aittir.)

İLAN ve REKLAM KOŞULLARI

ABONE KOŞULLARI

Doğum, ölüm başsağlığı ve
teşekkür ilanları (Sütun/cm)  : 3 TL
Adres Değişikliği  : 10 TL
Zayi : 17 TL

Tüzük (A4 Kağıda Sayfası : 30 TL
Kongre İlanı (Dernekler) : 100 TL
Şirket ve Koop. İlanları (Sütun/cm) : 5 TL

YILLIK: 350 TL             6 AYLIK: 175 TL

SAVAŞLAR PASAJI’NDA
SATILIK DÜKKANLAR

İlet�ş�m: Hamd� Savaş - 0530 065 08 28

Kapu mah. Bek�rpaşa caddes� No:4
SAVAŞLAR PASAJI'nda

g�r�ş katındak� dükkanlar satılıktır.
2 adet caddeye bakan ön dükkan ve 7 adet 
pasaj �ç� dükkanlardan müteşekk�l olup her 

b�r dükkanın bağımsız bölüm olarak kat 
�rt�fak tapuları vardır. 

TBMM genel kurulun-
da, fındık ve üreticilerin so-
runlarının araştırması için 
CHP’nin verdiği önerge-
nin alyehinde konuşan Öz-
türk, fındığın kendisinin 
FİSKOBİRLİK genel mü-
dürü olduğu dönemde 1,5 
lira olduğunu hatırlata-
rak,bugün fiyatın 3 dolara 
tekabül ettiğini belirtti ve 
“yeter mi? Elbette yetmez. 
Madem fındığı biz üreti-
yoruz, madem bunun 
yüzde 70'ini Türkiye sağlı-
yor, o hâlde fındıkta pat-
ron da biz olmalıyız ve 
biziz. Hiç endişe etmeyin” 
diye konuştu..

“Hiçbir tacir, hiçbir sa-
nayici bizim düşmanımız 
değildir. Bu ürünü üreti-
yoruz, yüzde 85-90'ını da 
ihraç ediyoruz. Dolayısıyla 
alıcının da üreticinin de 
dostu Hükûmetimiz-
dir.Hükûmetimiz, son üç 
yıldır özellikle izlediği 
tarım politikasıyla, fındık-
ta izlediği fiyat politikasıy-

Giresun'da silah kaçakçılarına yönelik düzenle-
nen operasyonda 1 kişi gözaltına alınırken 12 adet el 
yapımı ruhsatsız tabanca ele geçirildi.

Giresun İl Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve Or-
ganize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü ekipleri, 
13 Temmuz günü saat 19.00 sularında durumundan 
şüphelenilerek durdurulan araçta yapılan aramada, 
çanta içerisinde çoraplara sarılı vaziyette 12 adet el 
yapımı olduğu değerlendirilen 9 mm çaplı ruhsatsız 
tabanca, 12 şarjör ve 5 adet fişek ele geçirildi. Olayla 
ilgili gözaltına alınan araç sürücüsü A.R.Y. isimli 
şahıs adliyeye sevk edildi.

1. Sayfadan devam
Başkan Şenlikoğlu, et-

kinlikte yaptığı konuşma-
sında: “bizler bu şanlı des-
tanın yıldönümünde tıpkı 
15 Temmuz 2016 gecesinde 
olduğu gibi yine meydan-
lardayız. Atalarımızın ca-
nını ve malını ortaya koya-
rak bize emanet ettiği bu 
toprakları ilelebet her ne 
pahasına olursa olsun mu-
hafaza etmek korumak 
bizim asli vazifemiz-
dir.Tıpkı Kurtuluş Sava-
şı’nda vatanın ve milletin 
bölünmez bütünlüğü uğ-
runa canını ve malını orta-
ya koyan 42. ve 47. Gönül-
lü Alaylarımızın yaptığı 
gibi” dedi.

“Buradan hep birlikte 
diyoruz ki, 15 Temmuz’u 
unutmadık, unutmayaca-
ğız ve unutturmayacağız 
da” diyen Şenlikoğlu, 
asker kıyafeti giymiş hain- Duroğlu Belediye Başkanı Halil 

Çetin, ekstrem sporlar arasında yer 
alan ve özellikle gençler arasında ol-
dukça popüler olan zipline parkuru-
nu Duroğlu’nda hayata geçirdi.

İlçeyi ikiye ayıran Aksu deresi üze-
rine kurulan zipline 160 metre gidiş 
ve 160 metre geliş parkurundan olu-
şuyor. Her gün sabah 09.00-21.00 ara-
sında vatandaşların ziyaret edebilece-
ği parkurla ilgili bir açıklama yapan 

ŞENLİKOĞLU: “15 TEMMUZ’U UNUTMADIK,
UNUTMAYACAĞIZ VE UNUTTURMAYACAĞIZ”

lerin, ülkemizin üzerinde-
ki çirkin emellerini ortaya 
çıkarmak için bir darbe gi-
rişiminde bulunduklarını 
belirterek “ama unuttukla-
rı bir şey vardı. Milletimi-
zin vatan sevgisini, bayrak 
sevgisini, bağımsızlığa düş-
künlüğünü ve demokrasi 
inancını unutmuşlardı. 
Unuttukları bir şey daha 
vardı. Tankları yürütünce, 
uçakları uçurunca meyda-
nı terk edeceğimizi zannet-
tiler. ma meydanı üç beş 
çapulcuya bırakmayan 
Cumhurbaşkanımız Sn. 
Recep Tayyip Erdoğan’ı, 
Ömer Halisdemir’leri, ca-
nını ve malını hiçe sayan 
milyonlarca kahraman 
Türk evlatlarını unutmuş-
lardı.Bu aziz millet hainle-
re asla unutamayacakları 
büyük bir ders vermişti. 
Darbeye karşı Darbe” de-
ğerlendirmesini yaptı.

ÖZTÜRK: “FINDIĞIN
PATRONU OLMALIYIZ”

la çok başarılı bir yönetim 
sergilemektedir” diye söz-
lerin sürdüren Milletvekili 
Öztürk, şöyle konuştu: 
“Bakın, şu anda müstahsi-
limiz hayatından mem-
nundur. Evet, fındık fiyat-
ları 24 liraya kadar çıktı, 
sonra spekülatörler bunu 
20 liralara, 18 lira indirdi-
ler ama bütün bunların adı 
spekülasyondur. Hükûme-
timiz spekülasyonlara mey-
dan vermemek üzere”.

Fındık Çalışma Gurubu 
olarak Tarım Bakanı Murat 
Kurumla bir araya geldik-
lerini fındıkta izlenmesi ge-
reken politikayı ve üretici-
lerin taleplerini ilettiklerini 
söyleyen Cemal Öztürk, 
“Sayın Bakan da not aldı. 
Umuyor ve bekliyoruz ki 
bu ayın sonuna doğru fın-
dıkta izlenecek politika 
açıklanacak. Hükümetimi-
zin, Sayın Cumhurbaşka-
nımızın müstahsilimizin 
yanında olduğuna inanı-
yorum” dedi.

SİLAHLAR ÇORAPLARIN İÇİNDE BULUNDU

Başkan Çet�n Duroğlu’na ‘Z�pl�ne’ get�rd�
Belediye Başkanı Halil Çetin; ” Zipli-
ne coşkusunu Duroğlu'na getirdik. 

Bugün itibari ile de açılışını ger-
çekleştirdik. 

İlk denemeyi de bizzat yaptım. 
Herkesi Zipline eğlencesine bekliyo-
rum. Hayırlı olsun” dedi.

Zipline, ipte kayma olarak bili-
niyor. Zipline, yüksek bir noktadan 
daha alçak bir noktaya gerilen çelik 
halat ya da iplerle kayma sporu.

Z�pl�ney� �lk Başkan Hal�l Çet�n dened�

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan tarafından 
onaylanan Mülki İdare Amirleri 2020 Kararnamesi 
kapsamında Giresun'da 9 ilçenin kaymakamı değişti.

Resmi Gazete'de yayımlanan kararnameye göre Ti-
rebolu Kaymakamı Salih Yüce Lüleburgaz Kayma-
kamlığına, Görele Kaymakamı Erdoğan Turan Ermiş 
Çatalca Kaymakamlığına, Eynesil Kaymakamı Murat 
Temiz Tokat Erbaa Kaymakamlığına, Şebinkarahisar 
Kaymakamı Taner Tengir Espiye Kaymakamlığına, 
Alucra Kaymakamı Aydın Göçer Artvin Vali Yardım-
cılığına, Çanakçı Kaymakamı Hasan Akbulut Yozgat 
Vali Yardımcılığına, Piraziz Kaymakamı Muhammed 
Usame Soysal Kilis Polateli Kaymakamlığına, Çamo-
luk Kaymakamı Efecan Şahin Bilecik Gölpazar Kay-
makamlığına atandı.

Atamayla boşalan kaymakamlıklardan Tirebolu’ya 
Göle Kaymakamı Cevat Gün, Görele’ye Eşme Kayma-
kamı Murat Özdemir, Eynesil’e Hakkari Vali Yardım-
cısı İdris Koç, Şebinkarahisar’a Bingöl Vali Yardımcısı 
Taner Bolat, Alucra’ya Mihalgazi Kaymakamı Hasan 
Hüseyin Uzan, Güce’ye Uluborlu Kaymakamı Şahin 
Demir atandı.

Piraziz, Çamoluk ve Çanakçı kaymakamlıklarına 
ise henüz atama gerçekleşmedi.

GİRESUN’UN 9 İLÇESİNİN
KAYMAKAMI DEĞİŞTİ

Doğu Karadeniz’i etkisi altına alan 
sağanak yağış Rize’de hayatı olumsuz 
yönde etkiledi. Bölgede birçok yerle-
şim yeri sel sularına teslim olurken böl-
geye çok sayıda AFAD, AKUT ve 
UMKE ekibi sevk edildi. Rize’nin Ça-
yeli ilçesinde yaşanan sel için AKUT 
Giresun ekibinden 2 araç ve 10 gönül-
lü, teknik malzemeleriyle birlikte afet 
bölgesine sevk edildi. AKUT Giresun 
Ekibi ile birlikte AKUT Trabzon ve 
Rize ekipleri, AFAD Rize ve Jandarma 

GİRESUN AKUT EKİBİ RİZE’DE CANLAR KURTARDI
Rize’de etkili olan şiddetli yağış sonucu meydana gelen sel felaketinde 100 kişi tahliye edildi.

Arama ve Kurtarma Timleri, Çayeli il-
çesine bağlı Madenli beldesinde sür-
dürdüğü arama faaliyetlerinde Ali 
Uzun isimli kazazedenin cansız bede-
nine ulaşırken, Çayeli ilçesine bağlı Sa-
rısu ve Köprübaşı köylerinde mahsur 
kalan toplam 100 kişi tahliye edilerek 
güvenli bölgeye ulaştırıldı. Ekipler, yü-
rüme zorluluğu yaşayan yaşlı bir ka-
dını, yaklaşık bir buçuk kilometrelik 
mesafede sedye üzerinde taşıyarak 
112 ekiplerine ulaştırdı.

1. sayfadan devam
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DEMiRAY

Boztekke Köyü, Çataltepe Mevk��
NO: 11 GİRESUN/ Merkez

0850 305 00 28

GiRESUN

HAZIR
BETON

FABRİKA
Organize Sanayi Bölgesi Muhsin Tercan Cad.
No:33 Altınordu/Ordu*Türkiye
E-Posta: info@linra.com.tr
Telefon: 0452 800 04 00

“Farklı beklentiler, farklı çözümler”

İNŞAAT NAK. İÇ VE DIŞ TİC. SAN. LTD. ŞTİ
GURSAN

Giresun Valisi Enver Ünlü, Giresun Üniversitesi’ni 
ziyaret e�i. Güre Yerleşkesindeki rektörlük binasına 
giden Vali Ünlü’yü, Rektör Prof. Dr. Yılmaz Can, Rek-
tör Yardımcıları Prof. Dr. Güven Özdem, Prof. Dr. Hü-
seyin Peker ve genel sekreter Ahmet Tevfik Korkmaz 
karşıladı.

Rektörlük makamında gerçekleşen ziyarette Rek-
tör Can, Vali Enver Ünlü’ye üniversitenin çalışmaları 
hakkında bilgiler verdi.

FETO/PDY terör örgütü tarafından gerçekleştiril-
mek istenen 15 Temmuz hain darbe girişimi gecesi 
şehit olan İsmail Kefal’ın Tirebolu Karademir 
köyündeki kabristanlığı ziyaretçi akınına uğradı. Zi-
yaretçiler arasında il protokolü de vardı. Giresun Vali-
si Envert Ünlü, Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu 
ve çok sayıda ziyaretçi, Şehit Kefal’ın mezarı başında 
gerçekleştirilen Kuran Tilavetine katıldı. Topluca ya-
pılan duadan sonra Vali Ünlü ve Başkan Şenlikoğlu 
mezarı çiçeklerle donattı.

Garsonluk yaparak geçimini sağlayan 32 yaşındaki 
İsmail Kefal, 15 Temmuz gecesi boğaz köprüsünde, 
darbeciler tarafından vatandaşlarsa doğru sürülen tan-
kın ilerlemesini engellemek için üzerine çıktığı sırada 
şehit olmuştu.

Erzurum Şenkaya’da, 3 
terör örgütü mensubunun 
tespit edilmesi üzerine, İl 
Jandarma Komutanlığınca 
başlatılan operasyonda, 
çıkan çatışmada 'Hejar' 
kod adlı Halis Eroğlu'nun 
etkisiz hale getirilmesinin 
ardından bugün de 2 terö-
rist teslim oldu.

İçişleri Bakanlığı'ndan 
yapılan açıklamada, 
"devam eden operasyonda 
sıkıştırılan 2 terörist, gü-
venlik güçlerine teslim 
oldu. 

3 kişilik terörist grubun 
Karadeniz Bölgesine sızma 
girişiminde olduğu, ope-
rasyonla bunun engellen-
diği tespit edildi. 

Teröristlerle birlikte, 
çok sayıda silah, mühim-
mat ve örgütsel doküman 
ele geçirildi. 

Bölgede operasyon 
devam ediyor" ifadelerine 
yer verildi.

Tüm Türkiye’de olduğu gibi Gire-
sun’da da 15 Temmuz hain darbe girişi-
minin 4 yıldönümü, Demokrasi ve Milli 
Birlik Günü olarak çeşitli etkinliklerle 
kutlandı.

Program Atatürk Meydanı'nda Gire-
sun, İstanbul ve Ankara'da 15 Temmuz 
gecesi yaşananların fotoğraflarının yer 
aldığı sergiyle başladı. Açılış Giresun 
Valisi Enver Ünlü, Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu, protokol üyeleri ve 
STK temsilcileri gerçekleştirdi.

Vali Enver Ünlü, burada yaptığı 

JÖH’LER
ALARMDA

KARADENİZE SIZMAYA ÇALIŞAN
TERÖRİSTLERE OPERASYON

“AÇILIM GURUBU
TAMAMEN ETKİSİZ 

HALE GETİRİLMİŞTİ”
Karadeniz'de güvenlik 

güçleri tarafından yürütü-
len başarılı operasyonlarla, 
terör örgütü PKK'nın 
sözde ‘Karadeniz Açılım 
Grubu’ teröristlerinin ta-
mamının etkisiz hale geti-
rilmesinin ardından, böl-
geye yeniden sızmaya çalı-
şan terörist gruplara karşı 
Jandarma Özel Harekat 
Timleri (JÖH) 'alarm' ko-
numuna geçti.

Bilindiği gibi Karade-
niz kırsalında, güvenlik 
güçlerinin terör örgütü 
PKK'ya karşı yürüttüğü 
operasyonlarla geçen yıl ör-
güte büyük darbe vurul-
du. Son 5 yıldır düzenle-
nen etkin operasyonlarda, 
Giresun, Gümüşhane, 
Trabzon, Ordu ve Tokat 
kırsalında teröristler tama-
men bölgeden arındırıldı.

15 TEMMUZ ŞEHİTİ İSMAİL KEFAL,
MEZARI BAŞINDA ANILDI

G�resun Val�s� Ünlü,
ün�vers�tey� z�yaret ett�

“15 TEMMUZ İHANETİNİ UNUTMAYACAĞIZ”
Giresun Valisi Enver Ünlü:

açıklamada, " Biz milletçe büyük bir des-
tan yazdık. Çanakkale'de ki gibi kahra-
man mehmetçiklerimizle, emniyet men-
suplarımızla ve milletimizle birlikte bu 
hainlere, bombalarla milletinin üzerine 
saldıran o hainlere göğsümüzü siper 
e�ik. 

Milletimiz, iradesine, namusuna ve 
vatanına milletine sahip çıktı. Sayın 
Cumhurbaşkanımızın ifadeleriyle bu 
ihaneti unutmayacağız, unutmayacağız 
ki yarın bu ihanetleri tekrar yaşamaya-
lım " ifadelerini kullandı.

http://info@linra.com.tr


Tar�h�n en düşük fa�zl� kred�ler�yle ş�md� G�resun’un caz�be merkezler�nde,
yaşam alanları �ç�nde konut almanın tam zamanı…

FAİZ AY ÖDEMESİZ YIL VADE

%%0,640,64 1212 1515

ADRES 28
GÜNGÖR

2019 FİYATLARIYLA 
HEMEN TESLİM 

GÜVENCESİYLE

0454 216 23 04

Sayfa 4 17.07.2020
GİRESUN www.g�resunguncel.com.trDoğru haber, güçlü yorum...

Giresun’un yetiştirdiği 
önemli değerlerden, Pira-
zizli hemşerimiz, çok sayı-
da il ve ilçede görev yap-
tıktan sonra emekli olan 
1.sınıf İl Emniyet Müdürü, 
şair-yazar Osman Öztürk, 
GÜNCEL Gazetesi’ni ziya-
ret ederek, yayın hayatın-
da başarılar diledi. Ziyaret-
te, Giresun Gazeteciler Der-
neği Başkanı Bekir Bayram 
ve Giresun Dergisi Sahibi 

1. sayfadan devam
Giresun’un emlak satış-

larında en değerli yerleri-

Giresun 
Belediyesi, 
yağmur suyu 
altyapısını 
iyileştirmek 
için yeni ça-
lışmalar ger-
çekleştiriyor.

Şiddetli 
yağışların ardından biriken yağmur sularının bölgede ya-
şayan vatandaşların hayatını olumsuz etkilemesi üzerine 
Su ve Kanalizasyon İşleri Müdürlüğü tarafından Küçük-
köy Mahallesi’nde çalışma başlatıldı.800’lük borularla 
100 metre uzunluğunda yağmur suyu kanal hattının dö-
şeneceği çalışmayla birlikte olası su baskınları ile daha 
önce oluşan su birikintilerinin önüne geçileceği bildirdi.

Yağmur sularını tahliye etmede kolaylık sağlama, 
olası taşkınları önleme ve oluşabilecek göletlerin önüne 
geçme amacında olduklarını belirten Su ve Kanalizasyon 
İşleri Müdürlüğü yetkilileri, ihtiyaç duyulan her noktaya 
yağmur suyu hattının döşeneceğini bildirdi.

Ülkemiz 11 Mart 2020 tarihinden, Dünya ise Aralık 
2019 dan beri Korona virüs ile mücadele etmektedir. Hepimi-
zinde bildiği gibi bu virüse karşı geliştirilmiş etkili bir aşı yada 
ilaç henüz bulunmamaktadır. Gerek Ülkemizde ve gerekse de 
Dünyada bu konudaki çalışmalar hızla devam etmektedir. 
Şuan için tek çare daha önce diğer virüsler için üretilen viral 
ilaçlar ve C vitamini gibi bazı takviyelerdir. Bu virüsle mücade-
lede asıl önemli etmen ise kendi bağışıklık sistemimizin gücü-
dür. Bağışıklık sistemimiz ne kadar güçlü ise virüsün bizdeki 
etkileri o kadar azalmakta ve iyileşme süresi de bir o kadar kı-
salmaktadır. Bu nedenle de, koronalı günlerde en önemli ko-
runma yöntemi bağışıklık sistemini daima güçlü tutmaktır. 
Şimdi size buna yönelik bir besin takviyesinden bahsetmek is-
tiyorum. Çörek otu! Evet! evet!tükettiğimiz poğaça ve çörek-
lerin üzerinde bulunan çörek otundan bahsediyorum. Çörek 
otu Latince Nigella sativa bilimsel ismi ile bilinmektedir. Arap-
lar kara çekirdek, İngilizler ise siyah kimyon olarak isimlendir-
mekte ve ülkemizde ise çörek otu olarak bilinmektedir. Küçük, 
siyah, hilal şeklinde tohumlara sahiptir. O kadar faydalı bir be-
sindir ki, bu nedenle Yüce Peygamberin hadislerine dahi konu 
olmuştur. Peygamber efendimiz bir hadisinde “... size çörek 
otunu tavsiye ediyorum. Çünkü onda ölüm hariç her türlü has-
talığın şifası vardır” buyurmuştur. Yine Hz. Ali (r.a.) ye hita-
ben “...Yâ Alî! Yemeklere çörek otu koy. O, ölüm hâriç her 
derde devâdır" dediği ve yine kendisininde hastalandığı 
zaman çörek otunu su ve bal ile karıştırıp içtiği rivayet edil-
mektedir. Çörek otu protein, karbonhidrat ve palmitik asit, li-
noleik asit, oleik asit gibi bitkisel yağlar ile Ca, K, Na, Zn, Fe, 
Cu, Mg, Se, P, elementleri ve A, B ve C vitaminleri bakımın-
dan zengindir. Bu nedenle de özellikle Orta Doğu ve Uzak 
Doğu ülkelerinin alternatif tıbbında grip, astım, bronşit, baş 
ağrısı, romatizma, dizanteri, obezite, baş-sırt ağrısı, hipertan-
siyon ve mide bağırsak yolları hastalıklarının tedavisinde sık-
lıkla kullanılmaktadır. Öksürüğe iyi geldiği, hazmı kolaylaştır-
dığı, idrar söktürücü etkisi olduğu ve yaraların iyileşmesini hız-
landırdığı bilinmektedir. Ayrıca içerisindeki 'timokinon' madde-
si ise diyabet, kolesterol, sedef ve egzama, alerjiler ve Alzhe-
imer sorunlarına iyi gelmektedir. Son yıllarda ise literatürde 
karaciğer, meme ve prostat kanserli hücrelerinin gelişip vücu-
da yayınlamasını engelleyerek, kanserleri yavaşlattığı yönünde 
de bazı bilimsel çalışmalar mevcuttur. Çörek otununun yukarı-
da bahsettiğim birçok etkisi araştırma ekibimiz tarafından la-
boratuvarda kobay fareler üzerinde test edilmiş ve koruyucu 
rolü bilimsel olarakta kanıtlanmıştır. Bu nedenle, her gün üç 
öğünümüzde tükettiğimiz gıdaların üzerine koymak suretiyle, 
bir tatlı kaşığı çörek otu kullanmanın bağışıklık sisteminin güç-
lenmesine inanılmaz faydaları olacaktır. Çörek otunu ister 
tane isterse de toz halinde tüketebilirsiniz.

Korona dahil her türlü hastalıktan korunmanızı sağlayan, 
güçlü bağışıklıklar temennisiyle.
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SAĞLIK

KORONALI GÜNLERDE
ÇÖREK OTU TÜKETİMİ

Prof. Dr. Kültiğin ÇAVUŞOĞLU
Giresun Üniversitesi Fen Edebiyat Fakültesi

Biyoloji Bölümü
Genetik ve Moleküler Biyoloji ABD

KAMU YATIRIMLARI AKSU’DA Kİ
EMLAKLARI DEĞERLENDİRDİ

nin kamu yatırımlarının 
artış gösterdiği bölgeler ol-
duğunu ifade eden Emlak 

Danışmanı ve Mimar 
Sinan Veyisoğlu, sıfır da-
irelerde 0,64’e, ikinci el da-

irelerde ise 0,74’e kadar ge-
rileyen konut kredilerinin 
emlak piyasasını hareket-
lendirdiğini söyledi.

Veyisoğlu, Giresun’un 
en değerli yerlerinin hasta-
ne, stadyum, millet bahçe-
si ve Doğu Park projeleri-
nin yapılacağı çevreler ol-
duğunu ve buralarda 
emlak fiyatlarının ikiye kat-
landığını ifade ederek, 
“Kamu yatırımları bulun-
dukları yerlerin yeniden 
yapılanması için de olum-
lu fırsat sağlıyor.Eski bina-
lar yerlerini modern yapı-
lara bırakıyor.

Bu hem planlı şehircilik 
hem de depreme dayanıklı 
yeni yapı stokunun hayata 
geçirilmesi anlamına geli-
yor ve bulundukları yerle-
rin emlak değerini artırı-
yor.

Yine Giresun Belediyesi 
tarafından yapılacak Doğu 
Park Projesi de yine Aksu 
mahallesi başta olmak 
üzere bu bölgedeki mahal-
leleri değerlendirmiştir. 
Bunlarla birlikte Çıtlakkale 
mahallesinde mevcut stad-
yumun bulunduğu alana 
yapılacak Millet Bahçesi 
projesi de emlak değerleri-
nin buralarda artmasına 
yol açmıştır” şeklinde ko-
nuştu.

Giresun’un en uygun 
emlak değerlerinin yer al-
dığı bölgeler hakkında da 
bilgi veren Veyisoğlu, 
“Diğer mahallelere göre 
şehir merkezinde Cumar-
tesi pazarı, Almançeşmesi, 
Nizamiye mahallesindeki 
gayrimenkuller daha 
uygun fiyatlarda alıcı bu-
luyor” ifadelerini kullandı.

OSMAN ÖZTÜRK'TEN GÜNCEL'E ZİYARET

Remzi Mamaşoğlu da 
hazır bulundu.

Gazetemiz idari bina-
sında GÜNCEL Yazı İşleri 
Müdürü Ufuk Kekül ve 
Haber Müdürü Ercan 
Tarı’yla görüşen Öztürk, 
bir süre önce yayımlanan 
ve Birleşmiş Milletler'in 
Sürdürülebilir Kalkınma 
Amaçları kapsamında 
açlık, yoksulluk, sağlık, 
iklim, çevre konularında 

belirlediği amaçları merke-
zine alan, çocuklar için yaz-
dığı "Dünyanın Kalbi " 
isimli yeni kitabı ve diğer 
çalışmaları hakkında bilgi-
ler verdi. Öztürk, halen Gi-
resun’un turizm değerleri-
ni, tarihi eserlerini, gele-
nek ve göreneklerini yeni 
bir biçim ve özle, öykü-şiir 
tekniğiyle anlatacağı yeni 
bir kitap hazırlığında ol-
duğunu söyledi.

Yazar ve emniyet mü-
dürü olarak ulusal ve 
uluslararası pek çok ödül 
sahibi olan ve 'Güvenli 
Okul' projesinin mimarı 
Osman Öztürk, halen Bah-
çeşehir Üniversitesi (BAU) 
Özel Güvenlik ve Koruma 
Programı Genel Koordina-
törü, Özel Güvenlik ve Ko-
ruma Meslek Yüksek 
Okulu Öğretim Görevlisi 
olarak görev yapıyor.

SU BASKINLARINA ÖNLEM:

YAĞMUR SUYU HATTI
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MATBAA

PROMOSYON

Giresun Güncel Gazetecilik Matbaacılık Reklam Hiz. San. ve Tic. Ltd. Şti.
Hacı Miktad Mah. Alpaslan  Cad. No:31/ GİRESUN

TFF 1. Lig’de mücadele 
eden Giresunspor’da baş-
kan Sacit Ali Eren’in ola-
ğanüstü kongre kararı al-
ması ve aday olmayacağını 
açıklamasının ardından 
başkanlık görevine talipli 
olanlar da ortaya çıkmaya 
başladı. Bunlardan birisi 

Giresunsporumuz’a 
konuk olacak olan Altay’a 
Play-off hattına girebilmesi 
için galip gelmesi de yet-
meyebilir.

Siyah-beyazlıların, 
Süper Lig iddiasını sür-
dürmesi için aynı zaman-
da Adanaspor'un deplas-
manda Fatih Karagüm-
rük'ü dize getirmesi ge-
recek. Son hafta Altay'ın 
galibiyeti, Fatih Karagüm-
rük'ün beraberliği halinde 
54 puanda buluşacak iki 
ekipten İstanbul temsilcisi 
ikili averajda üstün olması 
nedeniyle adını ilk 6'ya 
yazdıracak.

Erzurumspor yenilgi-
siyle birlikte Play-Off'a 
kalma ihtimali iyice düşen 
Altay, matematiksel şansı 
olmasına rağmen moral ve 
motivasyon açısından 
büyük bir çöküntü yaşadı. 
Sezon başında Süper Lig 
hedefiyle yola çıkan ve ko-
ronavirüs salgını nedeniy-
le lige verilen aradan sonra 
da ilk 2'ye kalma amacıyla 
lige dönen siyah-
beyazlılar, dış sahada kay-

KARAAHMET DE ADAY
de Giresunspor’da üç 
dönem Genel Kaptanlık gö-
revlerinde bulunan Hakan 
Karaahmet oldu.

Karaahmet yaptığı 
açıklamada, Giresuns-
por’un sportif açıdan hak 
ettiği başarıları yakalaya-
madığını belirterek, "takım 
büyük borç yükü altında, 
durumlar vahim, her 
geçen gün daha da kötü-
leşmeye devam ediyor. 
Tüm Giresunlular gibi biz-
lerin de Giresunspor’a 
karşı sorumluluklarımızın 
olduğunu iyi biliyoruz. Bu 
nedenle de büyük sevda-
mız Giresunspor için eli-
mizi taşın altına koyuyo-
ruz” dedi.

Öte yandan Giresuns-
por Kulübü’nden yapılan 
açıklamada, 1 Ağustos 
2020 Cumartesi günü saat 
12.00’da kulüp binasında 
gerçekleştirilecek kongre-
nin çoğunluk sağlanamaz 
ise 8 Ağustos Cumartesi 
günü çoğunluğa bakılmak-
sızın gerçekleştirileceği du-
yuruldu.

Altay kazansa da
yetmeyeb�l�r

bettiği puanlarla bir anda 
kendisini yarışın dışında 
buldu. 

Altay'ın özellikle Eski-
şehirspor deplasmanında 
yaşadığı 2 puanlık hiç he-
sapta olmayan kayıp, si-
yah-beyazlı takımın tökez-
lemesine neden oldu. Bu 

maçta yaşanan gerginlik 
sonrası Teknik Direktör 
Yalçın Koşukavak'ın 3 maç 
ceza alması da İzmir ekibi-
ni olumsuz etkiledi. İç sa-
hadaki 7 maçlık 3 puan se-
risi sona eren Altay, dep-
lasmandaki son 8 maçını 
kazanamadı.

Giresunsporlu Landel’in üç maçlık cezası sona erdi 
ancak orta saha oyuncusunun izin alarak takımdan ay-
rıldığı belirtildi.

Bursaspor, Büyükşehir Belediye Erzurumspor ve Al-
tınordu karşılaşmalarında cezalı olduğu için forma giye-
meyen Landel cezasını tamamlarken, oyuncunun Altay 
maçında izinli olduğu için forma giyemeyeceği ifade 
edildi.

Yarın sahasında 
Altay ile karşılaşa-
cak olan Giresuns-
por’da izine çıkan 
oyuncular arasına 
Mehmet Güven de 
katıldı.

Altınordu dep-
lasmanında forma 
giyen ve takımının 
tek golüne imza 
atan orta saha oyun-
cusunun izin alarak 
takımdan ayrıldığı 
ve bu nedenle yarın-
ki mücadelede saha-
da olmayacağı belir-
tildi.

Cezası b�tt� ama..

Türkiye Atletizm Federasyonu tarafından 15 

Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü Anma Et-

kinlikleri kapsamında 81 ilde düzenlenen 15 Tem-

muz Demokrasi Zaferi ve Şehitleri Anma Koşusu 

Giresun Atatürk Stadyumu'nda yapıldı.

15 Temmuz Koşusu yapıldı

Normalleşme sürecine girilmesiyle 

birlikte sportif faaliyetler hız kazandı. 

Yüzme branşında sporcular çalışmala-

rını sürdürürken, Gençlik Hizmetleri 

ve Spor İl Müdürlüğü tarafından 

Olimpik Yüzme Havuzu’nda hijyene 

büyük önem veriliyor.

Yüzmede
çalışmalar
 harıl harıl

G�resunspor’un Güven’� de yok
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Giresunspor’un yeni dö-
nemde lige hazır girememe-
sinden endişe duyuluyor. Açık-
lanan kongre takvimine göre 
olağanüstü genel kurulun ilk 
toplantısı 1 Ağustos’ta yani 
Kurban Bayramı’nın ikinci 
günü. O tarihte çoğunluğun 
sağlanması mümkün görünmü-
yor. 

Dolayısıyla genel kurul 8 
Ağustos tarihinde yapılacak 
gibi ancak Giresunspor’un yeni 
sezon öncesinde kaybedilecek 

iresunspor GBaşkanı 
Ali Eren’in 

alacaklarına tem-
lik koyduğu iddia 
edildi. 2018-
2019 sezonunun 
devre arasında Gi-
resunspor’da baş-
kanlık koltuğuna 
oturan Ali 
Eren’in o günden 
bugüne kadar ku-
lübe vermiş oldu-
ğu paraları geri 
alabilmek için 
temlik koyduğu 
öne sürüldü. Bu 
paranın 13 mil-
yon TL civarında 
olduğu edinilen 
bilgiler arasında.

Giresunspor’un iki sezon 
boyunca reklam, kombine ve 
sponsorlukların haricinde geli-
rinin olmayacağı iddia edildi.

Ali Eren başkanlığındaki 
mevcut yönetimin, hem önü-
müzdeki hem de bir sonraki se-
zonun TFF gelirlerini tahsil et-

İlk oturum Kurban Bayramı’nın ikinci gününe geldiğinden kongrenin, 8’inde yapılmasına kesin gözüyle bakılıyor. 
Giresunspor’un lige hazır girebilmesi için o tarihte sahaya inmesi gerekiyor. Ayrıca transfer tahtası da kapalı.

Nasıl olacak bu �şler?
çok fazla zamanı yok. Süper 
Ligde olduğu gibi sezon 11 
Eylül’de başlayabilir ya da bir 
hafta sonrasında. Bu nedenle 
göreve gelecek yönetimi çok 
hareketli günler bekliyor.

ZAMAN ALEYHTE
İŞLEMEMELİ

Takımının iyi bir hazırlık dö-
nemi geçirmesi için lig başla-
ma tarihinden 35-40 gün önce 
sahaya inmesi gerektiğinden 
kongre yapılır yapılmaz, trans-
fer çalışmalarına hemen başla-

nılması, teknik kadronun belir-
lenmesi gerekiyor. Kadroya 
oyuncu katılabilmesi için de 
FİFA’dan gelen yasağın kaldırıl-
ması şart.

Malzeme tercihinden, rek-
lam çalışmasına kadar birçok 
konuda hızlı adımlar atılmalı. 
Zamanın Giresunspor’un aley-
hine işlememesi için yeni yö-
netimin deyim yerindeyse ka-
fasını dahi kaşımadan birçok 
sorunu ortadan kaldırması ge-
rekiyor.

Teml�k koydu

tiği ve bu nedenle iki sene bo-
yunca Giresunspor’un bu gelir-
lerden mahrum kalacağı öne 
sürüldü. Başkan Ali Eren’in 
kongre öncesinde hem borç, 
hem temlik hem de gelirler ko-
nusunda kamuoyunu aydınlat-
ması bekleniyor.

Giresunspor, Ali Eren’in baş-
kanlığındaki son maçına Altay kar-
şısında çıkıyor. 2018-2019’un or-
tasında Mustafa Temel Bozbağ’ın 
yerine göreve gelen Başkan Eren, 
Büyükşehir Belediye Erzurums-
por ile yapılan karşılaşma sonra-
sında iddia kalmayınca olağanüs-
tü genel kurul kararı almıştı. 
Altay ile oynayacak müsabaka Ali 
Eren’in başkanlığı dönemindeki 
son maçı olacak.

Son
maçı

Giresunspor’un eski baş-
kanlarından Osman Çırak’ın 
1-8 Ağustos tarihlerinde ya-
pılacak kongrede adaylığını 
açıklaması çok yüksek ihti-
mal.

Yeşil-beyazlı ekibin eski 
başkanlarından Çırak’ın 
İstanbul’da bazı görüşmeler 
yaptığı ve adaylığını resmi 
olarak açıklamak için bu gö-
rüşmelerinin sonucunu bek-
lediği edinilen bilgiler ara-
sında. Eski Başkan Çırak’ın 
önümüzdeki hafta içerisin-
de adaylığını açıklaması 
sürpriz olmaz.

Sezona ilk iki hedefiyle başla-
yan ve sonrasında rotayı ilk altı ola-
rak belirleyen Giresunspor, bitime 
iki hafta kala matematiksel olarak 
iddiasını kaybetmişti.

İddia kalmayınca hocası Hakan 
Kutlu ile ayrılık yaşayan ve birçok 
oyuncusunu tatile erken gönderen 

G�resunspor-Altay maçı Cumartes�
Çotanaklar, Hakan Kurt yönetimin-
de çıktığı Altınordu maçını 3-1 kay-
betmişti. Giresunspor sezonun son 
maçını ise Cumartesi Giresun Ata-
türk Stadı’nda Altay ile yapacak. 
Maçın başlama saati 17.30. Karşı-
laşmayı Ankara Bölgesi hakemle-
rinden Kadir Sağlam yönetecek.

Altınordu karşılaşmasında forma 
giyerek 1. Lig ve Giresunspor tarihi-
nin en genç oyuncusu olan Arda, 
henüz yolun çok daha başında oldu-
ğunu söyledi.

Arda; “Öncelikli olarak bugünlere 
gelmemde pay sahibi olan hocaları-
ma çok teşekkür ederim. Altınordu 
maçında forma giydim ve de o an 
dünyanın en mutlu insanı oldum. 
Daha yolun çok ama çok başında ol-
duğumu biliyorum. Hedefim çok çalı-
şarak uzun seneler Giresunspor for-
masını giymek” dedi.

Arda: “Daha yolun çok başındayım”
Çırak aday olab�l�r

Giresunspor’a yeni sezon öncesinde transfer ya-
sağını kaldırabilmesi için en az 8 milyon TL para ge-
rekli.

Said İdazza’ya parasını ödemediği için FiFA’dan 
üç dönem transfer yasağı alan Yeşil-beyazlı kulü-
bün yeni dönem öncesinde bu oyuncu ve tahtaya 
alacakları düşen diğer oyuncuların paralarını öde-
mesi gerekiyor. Şuan itibariyle tahtanın kaldırılması 
için en az sekiz milyon TL’ye ihtiyacın olduğu öne 
sürüldü.

İlk etapta
8 m�lyon TL lazım

İk� sene gel�r yok
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